

CUSTOMER INFORMATION:بيانات العميل:

Details to be written in Capital Letters.يُرجى تعبئة البيانات.

Customer Name اسم العميل

CAN Number رقم حساب العميل

Address العنوان

Contact Detail جهة الاتصال

Date of Request تاريخ تقديم الطلب

Product Currency درهم إماراتي أو دولار أميركي

Redemption Amount مبلغ الاسترداد

Purpose of Redemption الغرض من الاسترداد

Account Title / Beneficiary Name اسم الحساب / اسم المستفيد

(As per Mudaraba)(وفقاً للمضاربة)

Complete Bank Name اسم المصرف الكامل

Bank Address عنوان المصرف

Address P.O. Box: City Country

Swift Code رمز السويفت

Routing Code رمز منطقة التوجيه

Sort Code رمز الفرع المصرفي

Branch Code رقم رابطة المصرفيين

Institution Code رمز المؤسسة

IFSC Code رمز النظام المالي الهندي

Bank A/C No. رقم الحساب المصرفي

Bank Branch Name اسم فرع المصرف

IBAN رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN)

(Middle East transfers and UK)(للحوالات إلى الشرق الأوسط والمملكة المتحدة)

Additional information/Instructions المعلومات/التعليمات الإضافية

Documents Required المستندات المطلوبة

1. Valid Emirates ID or Passport copy 2. Bank statement or Proof of Bank details

Note: Codes as per country Routing Number, Sort code: United Kingdom Routing Number, ABA, Institution Code: Canada and U.S. IFSC code: India Branch code: Pakistan

ملاحظة: تختلف الرموز بحسب الدولة رمز منطقة التوجيه رمز الفرع المصرفي المملكة المتحدة رمز منطقة التوجيه رقم رابطة المصرفيين الأمريكيين رمز المؤسسة كندا والولايات المتحدة الأمريكية رمز النظام المالي الهندي الهند رمز الفرع باكستان

الشروط الأساسية:

1. National Bonds Corporation Sole Proprietorship PSC will initiate the redemption process only upon receiving this form duly completed with relevant valid supporting documents.

2. In cases where the complete requirements or documents have not been received from the customer within 15 calendar days following the redemption request received, the redemption request will be void and will be automatically cancelled.

3. Applicable Fees & charges as per the product terms and conditions (if any) shall be deducted from the redeemed amount at the time of redemption. Terms and Conditions are also available on the National Bonds’ website at www.nationalbonds.ae.

4. Bank charges (if any) related to the fund transfer shall be deducted from the transferred amount (redeemed amount) by the correspondent banks/ beneficiary bank.

5. The estimated time for the funds to be credited to the beneficiary bank account is 7-10 working days from the time of initiation of the redemption process. NBC cannot guarantee the time due to dependencies on the banks and shall not be liable for any delays by the banks.

6. In case of fund transfer other than the Customer Savings / Investments account currency denomination held with National Bonds, the currency conversion rate will be decided and applied by the bank at the time the bank transfers the customer’s funds.

7. National Bonds may transfer the corresponding amount as per the product currency for local transfers and the corresponding amount in USD for International transfers.

8. The above information set out on this page as provided by the customer shall be used as the basis for the transfer by National Bonds, regardless of any other documents attached.

1. تبدأ شركة الصكوك الوطنية (شركة الشخص الواحد مُساهمة خاصة ش.م.خ.) ويُشار إليها في ما يلي بـ"شركة الصكوك الوطنية") إجراءات الاسترداد بعد استلام هذا النموذج مستوفياً جميع البيانات المطلوبة ومرفقاً بالمستندات الداعمة ذات الصلة.

2. في حال عدم استكمال طلب الاسترداد، يُعتبر الطلب باطلاً ويُلغى تلقائياً.

3. سيتم خصم الرسوم والتكاليف المطبقة، إن وجدت، من مبلغ الاسترداد عند تنفيذ العملية، وذلك وفقاً لأحكام وشروط المنتج. تتوفر الأحكام والشروط أيضاً على الموقع الإلكتروني لشركة الصكوك الوطنية: www.nationalbonds.ae.

4. سيتم خصم الرسوم المصرفية المترتبة على الحوالات المالية (إن وجدت) من المبلغ المحوّل (مبلغ الاسترداد) من قبل المصرف المراسل و/أو المصرف المستفيد.

5. تتراوح المدة التقديرية لإيداع المبلغ في الحساب المصرفي الخاص بالمستفيد بين 7 و10 أيام عمل من تاريخ بدء إجراءات الاسترداد. لا تضمن شركة الصكوك الوطنية المدة الزمنية اللازمة لإتمام التحويل نظراً لارتباطها بإجراءات المصارف، كما لا تتحمّل المسؤولية عن أي تأخير من جانب المصارف.

6. في حال تمّ تحويل الأموال بعملة تختلف عن عملة حساب الادخار/الاستثمار الخاص بالعمل لدى شركة الصكوك الوطنية، يحدّد المصرف سعر الصرف ويطبّقه عند تنفيذ عملية التحويل.

7. يجوز لشركة الصكوك الوطنية تحويل المبلغ وفقاً لعملة المنتج في الحوالات المحلية، وبالدولار الأميركي في الحوالات الدولية.

8. تُعتبر المعلومات الواردة في هذه الصفحة والتي قدّمها العميل المرجع الأساسي الذي تعتمد عليه شركة الصكوك الوطنية لتنفيذ التحويل، وذلك بغض النظر عن أي مستندات أخرى مرفقة.

الموافقة والإقرار

I/We confirm that all the information provided is true and correct and hereby indemnify National Bonds its directors, employees, and officers and any affiliates of NBC and their directors, employees, and officers against any loss or damage that may be incurred due to incorrectness of such information. I/We hereby declare that I/We have read and agree to the above Terms.

توقيع العميل
Customer Signature

التاريخ
Date

الختم، إن وُجد
Stamp where applicable

للاستخدام الداخلي

الجهة التي تحققت من المعلومات
(التحقق من اكتمال النموذج وصحة المستندات)
Checked by
(Valid completed Form & Documents Verification)

موافقة رئيس القسم
Department Head Endorsed by

التوقيع
Signature

For further details please contact us on 600 522279 (UAE) 6 days a week except Friday from 08:00am to 08:00 pm or +971 4 384 8000 (Overseas).
For prestige customers you can call us on 600 546656 (UAE) or +971 4 4096222 (Overseas)

للمزيد من التفاصيل، يُرجى التواصل معنا على الرقم 600 522279 (داخل دولة الإمارات) ستة أيام في الأسبوع، باستثناء يوم الجمعة، من الساعة 8:00 صباحاً حتى 8:00 مساءً، أو على الرقم +971 4 384 8000 (من خارج الدولة). يمكن لعملاء بريستيج التواصل معنا على الرقم 600 546656 (داخل دولة الإمارات) أو +971 4 4096222 (من خارج الدولة).

شركة الصكوك الوطنية (شركة الشخص الواحد مساهمة خاصة) -هي شركة مساهمة خاصة تعمل تحت تنظيم ورقابة وإشراف هيئة سوق المال في دولة الإمارات العربية المتحدة ("CMA") بموجب الفئة 2 والفئة 5. لمزيد من المعلومات، يرجى الرجوع إلى موقعنا الإلكتروني www.nationalbonds.ae

MKT/2026/05/RTRF/01